
Rapport från zon 8 

ZO har varit på 3 klubbesök sen föregående rapport, Gävle Norra, 

Gävle och Valbo.  

Alla klubbar har varit duktiga med sina jul- och luciaaktiviteter, med 

full rulle igen efter covid. 

Tyvärr har zonen minskat med 5-6 medlemmar sen verksamhetsårets 

början, men glädjande att en klubb, Valbo, ökat med 3 medlemmar. 

Det blir en zonträff i Gävle 23 feb, där PZO Peter Hansson kommer ha 

lite utbildning om hemsida för klubbarna, sen blir det 

diskussionsforum där klubbarna får möjlighet ventilera olika 

frågor/funderingar. 

En sak som kommit upp från flera håll är den kraftiga höjningen av 

nationella medlemsavgiften på riksmötet, som gjort att klubbarna 

varit tvungna höja sina medlemsavgifter. En synpunkt är att det är 

många pensionärer i Lions som inte har så hög pension som tycker 

det börjar bli väl mycket. Vi måste därför sträva efter att det inte blir 

ytterligare höjningar. 

Mvh ZO Reidar Larsson  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


